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V říjnu 2005 proběhlo v Manchestru setkání Bologna follow-up-group, které především zhodnotilo průběh 
bergenské ministerské konference a zabývalo se dále plánem práce na další období. Připomínky k průběhu 
bergenské konference se týkaly:

 smyslu paralelních setkání v diskusních skupinách, která přinesla málo nového k probíraným tématům,

 způsobu přípravy písemného podkladu pro komuniké,

 podávání zpráv o stavu Boloňského procesu v jednotlivých zemích, jemuž by se mělo věnovat méně času,

 problému, jak do jednání zařadit hosty, kteří nejsou ze zemí Evropského vysokoškolského prostoru,

 stanoviska, aby i nadále měli jak studenti, tak jednotlivé vysokoškolské instituce možnost účastnit se minis-
terských setkání,

 ministerského setkání, které by mělo být otevřenější.

Dále se debatovalo o pracovním programu pro léta 2005–2007, o organizaci práce jednotlivých pracovních 
skupin. Přitom byl například představen projekt Eurostudent, který má zajistit datovou bázi pro mezinárodní 
srovnání životních a studijních podmínek studentů v Evropské unii. Řešitelé projektu se domnívají, že výsledky 
projektu by měly být k dispozici pro ministerské jednání v Londýně v květnu 2007.

Projednávaly se i otázky o dalším postupu v pracovní skupině pro kvalifikační rámce, o projektech EUA pro 
další rozvoj doktorského studia, o projektu ENQA pro zavedení registru evropských agentur pro hodnocení 
kvality.

Poslanecká sněmovna Parlamentu ČR schválila ve znění pozměňovacích návrhů Senátu dne 20. 12. na své 51. schůzi návrh 
zákona, kterým se mění zákon č. 111/1998, o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých 
školách), ve znění pozdějších předpisů, a některé další zákony. Prezident republiky novelu zákona podepsal koncem roku 
2005.

AULA se k této změně zákona vrátí v některém z dalších čísel.
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